
    BESTYRELSEN 

 
 

Referat bestyrelsesmøde 24. august 2023 
Kl. 19:00-21:00 i KLG 

 
Deltagere: Susanne Olesen (SUO), Hans-Anton Sørensen (HAS), Allan M. Skydt (AMS), Bjørn B Lauritzen 
(BBL), Steen Jensen (SJ), Morten Mortensen (MM), Hans Erik Mogensen (HEM) 
 
Afbud: Lars Kesby (LK) Regina Madsen (RG) 

 
 

Dagsorden: 
 
Beslutningspunkter: 
 
Kl. 19:00 til 21:00  

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra seneste møde 
Godkendt 
 

3. Evt. opfølgningspunkter fra sidste møde, samt gennemgang og 
opdatering af aktivitetsplan. 
Gennemgået og revideret. 
 

4. Økonomi & Budgetopfølgning. 
AS kunne fortælle at vi stadig ligger på et godt niveau. På indtægtssiden 
ligger vi højt på Greenfee og på udleje af golfbiler, herudover ligger vi over 
budgettet på kontingenter. 
På udgiftssiden er vores vandingsudgifter over budget da vi har valgt at 
vande banen i den tørre periode i år. 
 

5. Indlevering af materiale ifm. Momskompensation for 2022. 
Materiale for momskompensation 2022 er indleveret af vores revisor, og vi 
afventer afklaring om evt. udbetaling i december måned. 
 

6. Medlemskaber/abonnementer i 2023 vs. 2024, herunder GiC 
(Golfspilleren i Centrum), Stofa (TV), IT- & Telefon & Kosmorama. 
Bestyrelsen drøftede de forskellige abonnementer og besluttede at vi 
genoptager abonnement vedr. Golfspilleren i Centrum og sparer på Stofa, 
Kosmorama sponsorat og der arbejdes på andre og billigere løsninger 
vedr. IT og telefoni. 
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7. El-Standere KLG i samarbejde med Norlys (DGU) for en 10-årig 

periode. 
Bestyrelsen besluttede at indgå en aftale med Norlys om 4 lade stationer til 
el-biler, hvilket er uden omkostninger for KLG. 

 
8. Etape 2 udsættelse til 2024 vs. drøftelse af potentielle fremrykkelser 

af andre projekter i overordnede Master-/Udviklingsplan for banen i 
2023. 
HEM anbefaler at vi i denne sæson freder banen, når der nu ikke skal ske 
noget med etape 2, hvilket bestyrelsen bakker op om. Greenkeeperne er i 
gang med forberedelserne til udvidelse af driving range og ændringer på 
par 3 banen. Til efteråret forventes det at forberede drænarbejdet på hul 
17, som så vil blive udført forår 2024. 
 

9. Trænersituationen 2024 (fortsat). 
MM orienterede om at der er positiv dialog med Tobias om et fortsat sam-
arbejde med Tobias efter endt uddannelse, i form af sæsonansættelse. 
 

10. Forslag fra medlemmerne. 
 

Et medlem henvender sig vedr. klubmesterskaberne og hører til en række 
for 70+ år  
Bestyrelsen takker for henvendelsen, der er videregivet til turneringsudvalget & 
det ansvarlige udvalg for klubmesterskaberne, som løbende og år for år 
evaluerer set-up, samt fastsætter konditionerne, men som det fremgår af 
aktuelle invitationer fra kontoret, så kan alle deltage og der spilles både en 
brutto og en netto række. 
 
Et medlem henvender sig vedr. forslag om inddeling af greens i 4 eller 6 
zoner ifm. flagplaceringerne på banen. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen og forslaget er videregivet til behandling 
ved baneudvalg og Greenkeepere. 
 
Et medlem henvender sig vedr. status på nye overdækkede cykelstativer. 
Bestyrelsen takker for henvendelsen, og kan oplyse at der fortsat arbejdes på 
en løsning for området via vort Fundraising udvalg, men desværre har vi 
modtaget afslag indtil videre, men flere ansøgninger er aktiveret og vi håber på 
snarlige og positive tilbagemeldinger så dette projekt kan realiseres. 
 
Et medlem henvender sig vedr. A11 og fejlopkrævning fra Tønder 
Golfklub 
Manager fortæller at sagen er bragt i orden. 
 
Et medlem har sendt ros til bestyrelsen og baneudvalget. 
Bestyrelsen og baneudvalget takker mange gange. 
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Orienteringspunkter: 

 
1. Orientering fra manager. 

MM orienterede om daglig drift og aktiviteter i klubben. 
 

2. Orientering fra baneudvalgsformanden. 
BL orienterede om at vi laver en energi gennemgang af klubhuset med 
prioriteringer af tiltag.  
 

3. Eventuelt og næste møde torsdag d. 5. oktober 2023. 
Belysningen i restauranten er utilstrækkelig. 
Der er 87 ledige bag skabe. 
Der er efterspørgsel på Buggies. 

 

 
_____________________________________________________________________ 

                          For referatet Susanne Olesen 
 

 
 
 
Hans Anton Sørensen (Formand)  Lars Kesby (Næstformand) 
 
 
 
Allan Skydt (Kasserer)   Bjørn Lauritzen (Baneudvalgsformand) 

 
 
 
Susanne Olesen (Sekretær) 
 
 
 
 


